
	 		 	 	

Normlösa	Skeppsås	Vallerstad	Samverkansråd

Samverkansråd minnesanteckningar 240408 

Deltagare: Caroline Davidsson, Linda Munter, Erik Johansson (Normlösa), Sofie 
o Lars Landelius, Åsis Johansson, Bodil Paulsson, Michael Nilsson (Skeppsås), 
Lars Ståhlberg, Lovisa Björnsdotter (Vallerstad)  

1.  Mötet öppnades av Caroline  

2.  Val av mötessekreterare Caroline  

3.  Samverkansrådets struktur 

1.Två representanter/by 

Tips att skriva in i respektive hembygdsförenings stadgar att representanter 

ska utses till samverkansrådet. Andra föreningar är välkomna vid behov. 

2.Mötesfrekvens  

Två möten per år som synkar programbladsutskicken. Ambulerande ansvar 

där en by ansvarar för kallelse, fika och minnesanteckningar ett år i taget.  

2025: Normlösa  

2026: Vallerstad  

2027: Skeppsås  

	



	 		 	 	

Normlösa	Skeppsås	Vallerstad	Samverkansråd

4.  Politikermöte  

Ett av samverkansrådet ansvar är att organisera årliga möte med Mjölbys politiker. 

I år blir det den 28 aug i Vallerstads bygdegård kl 17:30. Vallerstad ansvarar för 

fika och Lars samlar ihop frågor och ämnen att ta upp inför mötet. 

5.  Hemsidan bypasset.se  

Sofie leder en arbetsgrupp som jobbar på uppdatering av plattformen. 

Representanter från respektive by: Erik Melkersson och ev Andreas (Normlösa), 

Joel Stjärnerhem och Lovisa (Vallerstad).  

Skeppsås Hembygdsförening tar över ägandeskapet av domänen. Skeppsås 

hembygdsförening fakturerar övriga föreningar (Normlösa och Vallerstad) för den 

årliga kostnaden. 

6.Övriga frågor 

1.Företagsblad finns med i bakhuvudet och kommer troligtvis att bli ett projekt 

i framtiden.  

7.  Nästa möte 26 aug kl. 18 Församlingshemmet Normlösa.   

8.Mötet avslutas

	

http://bypasset.se

